
Inspreektekst 
Mijn naam is Madeleine Vliegenthart, lid van bestuur van TOP Medemblik in de rol van Secretaris. 

TOP Medemblik ambieert een verbindend platform te zijn voor toerisme in deze gemeente, hier 

heeft u recent over kunnen lezen in de krant. Momenteel onderhouden we contacten met het 

toeristisch veld en wie weet groeit dat op de lange termijn uit tot een breed  en onafhankelijk 

platform voor de toeristische sector in Medemblik. Namens TOP Medemblik zou ik graag hier drie 

punten willen aanstippen uit het onderzoeksrapport van Sylvia Hania, waar we een aanvulling op 

willen geven of nog vragen over hebben. Daaraan voorafgaand wil ik gezegd hebben dat TOP 

Medemblik zeer te spreken is over het rapport en aanbevelingen. Wij constateren dat de toeristische 

spelers in de gemeente allemaal sterk bezig zijn en veel in huis hebben, maar dat er over het 

algemeen een gebrek aan verbinding en samenhang is. Men verlangt naar een gemeenschappelijke 

visie, nog los van de vraag wat die visie inhoudt. De toeristische sector bestaat uit ‘eilandjes’, waarin 

iedereen op zich goed bezig is, maar we niet de gezamenlijke kracht gebruiken. Deels is dat gekomen 

omdat de gemeente de afgelopen jaren ook geen duidelijke richting op koerste, of althans: zo is dat 

wel ervaren door veel betrokkenen. We hopen dat daar nu verandering in komt en zien dit plan 

oprecht als een zeer goede stap in die richting.  

De punten die we nog willen uitlichten: 

1) Eén van de eerste aanbevelingen uit het rapport is om een aanjager/coördinator/verbinder 

aan te stellen als facilitator in de beginfase. Wij zouden daarbij graag willen benadrukken dat 

het ons, TOP Medemblik, noodzakelijk lijkt om op deze positie iemand aan te stellen die 

bekend is met gemeente Medemblik, een netwerk heeft in het toeristische speelveld, maar 

tegelijkertijd onafhankelijk is en dus boven de partijen staat.  

2) Het is ons opgevallen dat de VVV niet of nauwelijks is genoemd in het rapport. Wat is nu de 

rol van de VVV in dit plan? Is daar een speciaal budget voor wat nu wellicht ook aan dit plan 

ten goede kan komen? Dezelfde vraag geldt voor de WestFriese Omringdijk.  

3) We adviseren om de doelgroep niet te beperken met slechts 50km omtrek rond de 

gemeente. Deze groep lijkt ons wat beperkt. We raden aan de provincies Friesland, Noord-

Holland, Flevoland, Utrecht en Zuid- Holland aan te spreken. 

 


